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De BB-redactie antwoordt

Sander: Het ‘functie elders’ debacle 
heeft de versleten Haagse 

bestuurscultuur pijnlijk 
blootgelegd. Discussies over 
personen en het dogmatisch 
aanhouden van partijlijnen 
moeten plaatsmaken voor 

inhoudelijke debatten waaraan 
juist een kritische inbreng een 

bijdrage aanlevert.   

Emma: Het bereiken van een 
duurzame en inclusieve 
samenleving. Door het individu 
en het milieu centraal te 
zetten, zal de leefbaarheid voor 
zowel onze eigen generatie als 

toekomstige generaties kunnen 
verbeteren.

Drenis: Systematische problemen 
in de zorg. De coronacrisis heeft 
al een heleboel problemen 
blootgelegd, maar toch 
blijven issues zoals red tape en 
inhumane GGZ-wachtrijen na 

zo’n 100 miljard euro per jaar 
onderbelicht.  

Justin: Het tegengaan van 
incidentenpolitiek en de daarmee 

samenhangende vrijwel 
nutteloze ophefdebatten 
om bewindspersonen te 
beschadigen. Ministers, maar 
ook Kamerleden zijn onnodig 

veel tijd bezig met debatten 
waarbij de uitkomst al vaststaat.

Laura: Er mag meer aandacht 
komen voor de GGZ en de lange 

wachtrijen om hulp te krijgen, 
onderwijs (financiering), 
burgerparticipatie en inbreng 
vanuit de praktijk, en 

vergroening van economie en 
leefstijl.

Haije: Het coronavirus heeft 
grote impact, maar een 

volgende epidemie kan een 
langere incubatietijd en 

hoger sterftecijfer hebben. 
Het voorkomen van nieuwe 

zoönosen (o.a. uit bio-industrie) 
zou topprioriteit moeten zijn.

Rick: “De staat heeft diepe zakken,” 
aldus minister van Financiën 
Hoekstra. Zakken die wij, 

Nederlandse burgers, vullen 
met belastingafdrachten. Het 

nieuwe kabinet moet het 
verouderde belastingstelsel gaan 

vernieuwen, vereenvoudigen en 
vergroenen.   

Marc: Burgers moeten meer 
profiteren van de welvaartsgroei 

in Nederland. Het BBP is 
verdubbeld maar de reële 

inkomens zijn gestagneerd en 
lopen met inflatie zelfs terug. 

Dat moet anders.    

Rebecca: Het migratie- en 
integratiebeleid moet op de 
schop: de wachtrijen bij de 
IND moeten weggewerkt 

worden, ‘veiligelanders’ moeten 
gemakkelijker uitgezet kunnen 

worden en de veiligheid in en 
rondom azc’s moet gegarandeerd 

worden.

Sebastiano: Het bereiken van 
klimaatneutraal Nederland, door 
de desastreuze ecologische crisis 

bij de kern aan te pakken, via 
inkrimping van de veestapel, 

bescherming van biodiversiteit 
en versneld afschalen van 

fossiele brandstoffen

Wat is, naar jouw mening, het belangrijkste beleidsonderwerp voor 
het kabinet ’21-’25? 


